
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 13. 1. 2025 
 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., MBA, doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. 
Jindřich Petráš, doc. PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., Mgr. szt. MVDr. Martina Macko, 
Ing. Jana Vondráčková 
 
Hosté: MgA. Petra Koňárková 
 

 
1. Informace prof. Willi: 

- Děkanka přivítala členy kolegia. 
- Byla představená nová proděkanka za Kvalitu, OA Mgr. szt. MVDr.  Martina 

Macko z Katedry zpěvu. 
- Informovala o jednání skupiny Kvality (13. 1.) ve složení prof. Willi, 

doc. Goliášová, dr. Macko, dr. Peclová. Výsledky: Proděkanka Macko byla 
uvedená do úřadu a bude vést koordinovat vypracování zprávy o hodnocení 
všech SP na HF: 1. Až dorazí poslední hodnocení (DSP Interpretace a teorie 
interpretace plus SP Zpěv, Operní režie a dirigování) vypracuje děkanka 
svoji zprávu o hodnocení, kterou koncem února postoupí rektorovi. Návrh 
zprávy vypracuje do 15. 1. 2025, poté pošle ostatním členkám skupiny 
Kvalita k vyjádření se k závěrům děkanky, a to do 15. 2. 2025. 
2. Proděkanka Macko vypracuje se svým týmem popis děkanských zkoušek 
na HF z hlediska Kvality. Děkanka pošle materiály, které vypracovala ve 
spojitosti s pozváním zahraničních expertů (prof. Ebenbauera 
a doc. Perkovic) všem členkám týmu Kvalita k vypracování obdobných 
popisů zkoušek, popisu následného hodnocení a zacházení se závěry 
hodnocení. Tyto kroky jsou nezbytné pro postupné předávání kompetencí. 

- Děkanka informovala o své nepřítomnosti od 29. 1. do 21. 2. 2025: dostala 
nabídku učit na střední škole na Novém Zélandě, bude čerpat dovolenou. 

- V pátek proběhla oslava jubilea p. Romanové,  
- Mzdový předpis – KD řešilo otázku, jestli má zůstat náplň práce 

pedagogického pracovníka přílohou č. 3 Mzdového předpisu. Odpověď 
členů kolegia je jednohlasně kladná, s tím, že bude možnost obnovovat 
obsah náplně. Zájem o aktualizaci projevili doc. Lyko a prof. Willi. Dále KD 
diskutovalo nad otázkami týkajících se seznámení s přílohou (příp. novým 
obsahem náplně práce) akademickou obec, formy převzetí (nechat 
podepsat, či odkázat), a jakou komunikační cestu zvolit (přes vedoucí 
kateder nebo hromadným dopisem), 

- Informace ze schůze rozšířeného kolegia s vedoucími kateder: proděkanka 
doc. Goliášová bude komunikovat s vedoucími kateder, nutnost určit 
předpokládané počty absolventů, a tím také kapacity pro přijetí nových 
studentů tak, aby se nenavýšila úvazková náročnost. 
 



 

 

 

2. Informace doc. Lyka: 
- Dne 7. 1. proběhlo zasedání Ediční komise HF (podrobněji viz samostatný 

zápis).  
- Dne 13. 1. proběhlo zasedání komise FRVČ JAMU; za HF byly podány čtyři 

nové projekty (podrobněji viz samostatný zápis). 
- KD stanovilo termín 31. 1. jako mezní datum pro dokončení zadávání 

výsledků výzkumné činnosti HF do IS JAMU za rok 2024 (standardně se 
předpokládá průběžné vkládání výsledku do systému ihned po jejich 
realizaci v daném roce). 

- Informace o rozdělení DKRVO na fakulty dle interní metodiky za rok 2024. 
 

3. Informace doc. Goliášové: 
- Workshop dr. Hajiče na téma „Využití AI v hudební praxi“ proběhne 

v termínech 5. 2. a 20. 2. 2025. Vedoucí kateder byli informováni, všichni 
pedagogové obdrželi informační mail. Další podrobné informace budou 
následovat. 

- Celoživotní vzdělávání – v říjnu by měla být vyhlášena výzva OP JAK. 
Proběhla schůzka přípravné skupiny, KD bylo informováno o obsahu 
jednání. 

- Dne 20. 1. 2025 proběhne jednání o mikrocertifikátech, udělovaných pro 
kurzy MC. Zúčastní se prof. Vlasáková, prof. Jiraský, dr. Gál, p. Vala, 
doc. Goliášová 
 

4. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Probíhají schůzky ohledně MIK 2025 – ve čtvrtek 9. 1. prof. Jiraský, 

prof. Vlasáková, dnes prof. Novotný a 14. 1. prof. Polák, prof. Kunt 
a doc. Spilka. Do 14 dnů bude zveřejnění nového ročníku MIK. 

- Koncem prosince byla podepsána nová rámcová smlouva o spolupráci HF 
s ředitelem MFO Jonášem Harmanem. Smlouva je podepsána na roky 
2025–2029. 
 

5. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Ve spolupráci s Institutem umění se připravuje konference Umělá 

inteligence v umění: Příležitost či hrozby? Předpokládaný termín: 30. 4. 
Pracovní skupina doc. Pešl Šilerová, Ing. Kopecká, doc. Lyko.  

- Darovací smlouva pro Knihovnu JAMU (garance prof. Bláha) je podepsaná 
rektorem. Odvoz ze zahraničí zajišťuje provozní oddělení HF na základě 
požadavku prof. Bláhy.  

- Od 1. 1. 2025 byla zavedena na úrovni JAMU pozice bezpečnostního 
manažera, zastávat ji bude MgA. Ondřej Vodička, další novou pozicí je 
bezpečnostní pracovník na dohodu - Bc. Okrajek. Kontakt mezi nimi a HF 
bude zajišťovat Ing. Tabas a L. Ostrý. 

- Finalizovat organizační struktury fakult. 
- 27. 1. 14:30 v DnO – setkání nad Memorandem s NdB. 



 

 

 

- EXPO Japonsko – potvrzeno navýšení částky ze strany organizačního 
výboru, termín účasti JAMU – září 2025. Informace k finančnímu zapojení 
JAMU budou předány součástem, reprezentace AEC v Japonsku – pěvec 
do sboru, potřeba řešení dramaturgie.  

- KD bylo seznámeno s harmonogramem závěrečných zpráv projektů 
s uzávěrkou do konce února. 
   

6. Informace MgA. Koňárkové: 
- 6. – 12. 1. 2025 proběhl za účasti studentů (M. Dostál, A. Liakhovich, 

D. Podroužek, D. Savvateeva, T. Šmídová, M. Tůmová, B. Vymlátilová) 
a pedagogů KVHI (MgA. Anýžová, MgA. Fleková) projekt WBB (Wroclaw-
Bydgoszcz-Brno) Orchestra podpořený Visegrádským fondem (hrazeno 
ubytování a cesta), studentům bude poskytnuto stipendium jako příspěvek 
na stravné. Druhá část projektu se uskuteční v termínu 5. – 7.  4.  2025 
na HF JAMU. 

- 26. 1. – 1. 2. 2025 – účast studentů HF (M. Dostál, B. Hinerová, 
D. Podroužek, T. Šmídová – KVHI, P. Gáč, P. Janečka – KZP, V. John – 
KDOR) na Erasmus+ BIP projektu Ton Koopman Academy v Haagu. 
Financování – Erasmus+. 

- V roce 2025 se uskuteční několik dalších krátkodobých výjezdů studentů HF 
(BIP Erasmus+, CEEPUS, RC-Haag Connections) – různé podmínky 
financování z jednotlivých programů – HF zajistí rovné podmínky studentů 
(tj. dorovnání cestovních a pobytových nákladů v případě, že zdroj 
programový zdroj financování nedostačuje). MgA. Koňárková připraví do 
příštího KD soupis plánovaných výjezdů. Vedoucí kateder budou směřovat 
případné návrhy a požadavky související s těmito typy projektů 
MgA. Koňárkové. 
 

 
 
 

Příští řádné KD proběhne v pondělí 27. 1. 2025 v 9:30. 
 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová   prof. Barbara M. Willi, Ph.D., MBA 
     děkanka HF 


